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SZCZAWNO-ZDRÓJ.  Grupa  samorządowców  m.in.  z  ziemi  kłodzkiej,  w  tym  burmistrz
Kudowy-Zdroju Aneta Potoczna, wójt gminy Kłodzko Zbigniew Tur i burmistrz Stronia Śląskiego
Dariusz Chromiec, uczestniczyła w spotkaniu konsultacyjnym, dotyczącym programu rządowego pn.
Czyste powietrze. Odbyło się ono w szczawieńskim teatrze, zaś w jego trakcie omówione zostały
propozycje  Ministerstwa  Klimatu  na  ten  rok,  jeśli  chodzi  o  wsparcie  finansowe  mieszkańców
zainteresowanych zmianą źródeł ciepła. Był obecny sekretarz stanu w MK Ireneusz Zyska.
 

Czas pokaże, czy inicjatywy ze strony państwa i podpowiedzi zaproponowane przez samorządowców
spowodują,  że  w  niedalekiej  perspektywie  niebo  zrobi  się  bardziej  przejrzyste.  Mnożące  się
konsultacje w tym zakresie same sobą powietrza nie oczyszczą.
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